

# Gausdal Historielag

## STYREMØTEPROTOKOLL 3/2023

Møtedato: 08.03.2023

Utsendt: 10.03.2023

---

Styremøte i Østre Gausdal Prestegard Onsdag 08.03.2023.

Tilstede: Arne, Svein, Gudbrand, Jørgen, Marit, Inga Johanne.

Birgit (Innkalt ekstra forbindelse med sak 17/23).

Frafall: Ivar, Ole Simen.

Kaffemat: Ivar.

Referat: Jørgen.

Sak 15/23: Godkjenning av forige referat. Ole Simen underskriver ved neste møte.

Sak 16/23: Referatsaker:

Påminnelse: Når folk trenger/låner bilder fra arkivet, **skal** dette gå gjennom Tor. Det samme gjelder annet arkivmateriale – det **skal** gå gjennom Kjell Håkon.

Det begynner å minke med kopi-papir. Nå har papiret gått opp ytterligere 25%. Pr. pakke koster nå ca. 59,- + mva. i alt 73,75 kr.

En ¼ pall koster nå 3500,- + mva. i alt 4375,-

Møte på frivillighetssentralen Mandag 13.03.23 kl. 18.00. Kommunen skal lage en frivillighetsstrategi, hvor alle lag og foreninger har fått innvitasjon til å delta. Jørgen og Arne stiller fra Historielaget.

Kommunen har fått en gave i form av et hus i Auggedalen som har blitt solgt. Dette er midler som skal gå lag og foreninger til gode, på det grunnlag at de har fått avslag fra andre stiftelser. Lag og foreninger som er registrert i Brønnøysund-registeret kan søke. Neste søknadsfrist er 01.06.2023. Gausdal historielag velger å søke om 50 000,- for å dekke evt. Kostnader for nytt data-utstyr.

Kiwi Segalstad-bru ønsker ikke påfyll av bøker nå, før neste GM. kommer.

Sak 17/23: Forsikringer Ulsrud.

Birgit orienterer. For ca. 20 år siden ble det taksert på Ulsrud. Realiteten er at hvis hovedhuset brenner i Ulsrud, blir det ikke bygget opp igjen. Ulsrud blir da ikke lenger Ulsrud.

Prisene under er såkalt branntakst (penger vi får for opprydding av branntomt):

Grishus: 25 000,-

Saghus: 160 000,-

Stabbur: 150 000 – 160 000,-

Stall: 25 000,-

Bu: 380 000,-

Skåle: 500 000,-  
Låve: 25 000,-  
Smie: 130 00,-

Bentsetra:  
Fjøset: 25 000,-  
Låve (den har vi drevet å forsikret inntil i dag, men den ble revet for mange år siden).

Vi manglet forsikring på eldhuset på Setra, Føderaadshuset og hovedhuset. Dette ble undersøkt av Birgit. Det ble funnet ut at disse 3 byggene har vært uforsikret de siste 4 årene. Dette pga. underslaget. De ble strøket da regningene ikke ble betalt, og ingen kunne ha gript inn for dette ble den gangen sendt til daværende kasserer. Dette blir nå i orden innen et par dager. Arne har ellers snakket med en kar i Gjensidige som vil komme å ta en ny runde på dette når det blir farbart til våren.

Sak 18/23: Godkjenning regnskap.  
Vi godkjente dette på sist styremøte.

Sak 19/23: Båtregnskap for Lauvålibåten.  
Vi har prøvd å få tak i regnskap for dette, men har ikke fått det enda. Svein har vært i kontakt med vedkommende senest i kveld, så dette vil komme om noen få dager. I denne forbindelse ble det snakket på et samarbeid mellom historielaget og husflidslaget, for å gi ut et lite hefte (type Gudbrand-hefte), bassert på info etter Kjell Solberg og annet relevant stoff. Dette ble snakket på i kveld, og om det skal gjennomføres bør det brukes en del bilder. Vi kommer tilbake med dette.

Sak 20/23: Rundvask av lokalene våre.  
Når ble dette gjort sist? Vi er enige om å ta en rundvask før sommerferien. Kommer tilbake med nærmere dato.

Sak 21/23: Årsmøte.  
Vi har kontroll. Jørgen, Svein og Inga Johanne møter kl. 17 for å ordne i stand. Inga Johanne kjøper inn varer + blomster. Jørgen og Arne styrer det tekniske. Vi kjører på med vanlige lodd-blokker.

Sak 22/23: Info om nytt data-anlegg.  
Jørgen informerer litt rundt dette. Alle grupper har fått et spørreskjema som det er svarfrist på 20.03. Etter dette (den 23.03) vil vi tre ansvarlige ha et nytt møte for å sammenlikne/se på svar og ønsker fra hver gruppe. Møte nr. 2 vil vi ha med oss Frode Midtli for å se på ønsker. Dette møtet nr. 2 vil være innen 01.04.

Sak 23/23: Temakveld – Gausdalsbunaden.  
Henvendelse fra husflidskonsulenten i Innlandet (Brita Rusten) om å ha en temakveld om Gausdalsbunaden. Husflidslaget har fått denne henvendelsen og de vil gjerne ha med oss. Dette blir nok da «minnes-du-kveld» på høsten en gang.

Sak 24/23: Småskrift nr. 2.  
«Marta Galåsens memoriarer» - Redigert av Gulbrand Myklebø. Arne har lest igjennom dette. Hefte blir sendt rundt bordet, og vi som er tilstede er enige om at dette kan brukes (Det ble snakket på at vi gjerne skulle hatt noe mer bilder. Det er etterspurt i nærmeste familie, uten at noen har klart å finne flere bilder av henne).

Sak 25/23: Eventuelt:

Det har vært branntilsyn på Ulsurd-setra. Det var en del å pirke på, og dette er mangler som må gjøres før folkene skal leie til sommeren kommer.

Det ble stilt spørsmål om det var vert dette, noe vi alle var enige om etter litt drøfting. Vi har tross alt fått dette for å ta vare på det, og en del midler som skal brukes til det.

Noe nærmere kostnader på dette ble ikke nevnt.

Spørsmål om medlemskontigent – Det er pr. nå (08.03.23) ca. 195 betalende medlemmer.

Det ble stilt spørsmål om turen til Bauker den 06.05. Er det markvandring eller er det kun styre som er invitert? Svein undersøker, så kommer vi tilbake med dette på neste styremøte.

Gulbrand har ordnet underskrift, så nå har vi fått 52 bøker av «Hundre-åringer». Denne skal selges for 100,- hvor alt går til historielaget. Jørgen legger ut dette på hjemmesiden, og Svein legger ut på I-zettle.

En elgjeger rapporterte for en tid tilbake en stein som har stått inni Øver-Svatsum (Denne steinen ligger nå i Skålen til Liv Bruvang). Gudbrand snakker med fjellstyret for å finne en løsning hvor denne skal stå. Forslaget vårt bli «Svabekkhytta» i Øvre Svatsum.

Ang. utkjøring av Gausdalstidene. Vi er enige om å fortsette med dette. Neste år bør vi vurdere å få til et lag til, og dele Østre i 2. Mye der. Ble notert opp alle som hadde kjørt, og disse får utbetalt 200,- for kompensasjon for drivstoff innen kort tid.

Takk for møtet!